
Rada Gminy Lisewo 

Radni-Sesja 

Protokół nr XXXI/2021 

XXXI Sesja w dniu 21 lipca 2021  

Obrady rozpoczęto 21 lipca 2021 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:04 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Maria Adamczyk 

2. Beata Brzozowska 

3. Tomasz Chmarzyński 

4. Iwona Dobosz 

5. Anna Dulska 

6. Piotr Goliński 

7. Marek Góreczny 

8. Bartosz Jaworski 

9. Iwona Kamińska 

10. Antoni Kowalski 

11. Elżbieta Lewandowska 

12. Aleksandra Uchacz 

13. Adam Wojnowski 

14. Marcin Wysocki 

15. Monika Zając 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1. 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Jakub Kochowicz, Główny księgowy Gminnych 

Usług Wodno-kanalizacyjnych Kamila Zielińska, Inspektor ds. oświaty, kultury i sportu 

Angelika Lewandowska, Inspektor ds. zamówień publicznych ochrony środowiska Paweł 

Kowal. 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad i otwarcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady po stwierdzeniu kworum otworzył XXXI Sesję Rady Gminy. 

 

2. Wyznaczenie Sekretarza obrad. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Goliński na Sekretarza obrad wyznaczył radną Annę Dulską. 

 

 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 



Proponowany porządek obrad 

1.Stwierdzenie prawomocności obrad i otwarcie Sesji. 

2. Wyznaczenie Sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia opłaty za ścieki dowożone wozami asenizacyjnymi do stacji zlewnej 

zlokalizowanej w Gminnej Oczyszczalni Ścieków ul. Boczna 13, 86 – 230 Lisewo. 

5. Sprawy bieżące i zakończenie Sesji.      

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek 

Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, 

Aleksandra Uchacz, Marcin Wysocki 

NIEOBECNI (3) 

Beata Brzozowska, Adam Wojnowski, Monika Zając 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) Wójt Gminy Jakub Kochowicz wraz z Głównym księgowym Gminnych Usług Wodno-

kanalizacyjnych Kamila Zielińska  przedstawili projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za 

ścieki dowożone wozami asenizacyjnymi do stacji zlewnej zlokalizowanej w Gminnej 

Oczyszczalni Ścieków ul. Boczna 13, 86 – 230 Lisewo. 

 

Wójta Jakub Kochowicz – poinformował radnych o zasadności zwołania sesji nadzwyczajnej 

oraz o zasadności podjęcia niniejszej uchwały. 

 

Radny Tomasz Chmarzyński zapytał o dotychczasową cenę m3 ścieków dostarczanych oraz 

jaka ilość ścieków jest dostarczana rocznie. 

 

Pani Kamila Zielińska odpowiedziała, że cena jest ujęta w dotychczasowej taryfie, która 

obowiązuje do piątku, jest to stawka netto, do której należy doliczyć 8% VAT, w odpowiedzi 

na drugie pytanie, poinformowała, że ilość jest rożna w zależności od pory roku, jest ich coraz 

więcej ze względu na dużą ilość przydomowych oczyszczalni ścieków w gminie, natomiast 

dokładnej ilości w m3, na ten moment nie pamięta. 

 



Wójt Jakub Kochowicz dopowiedział, iż duża ilość ścieków jest przywożona z terenu 

autostrady, co stanowi dość dobre dochody dla oczyszczalni stad w trybie nadzwyczajnym 

zwołana została dzisiaj sesja. 

 

Radny Bartosz Jaworski zapytał o to jaka stawka zostanie zastosowana w okresie od końca 

obowiązywania starej stawki do momentu wejścia w życie uchwały. 

  

Pani Kamila Zielińska poinformowała, że do czasu wejścia w życie podjętej uchwały punkt 

zlewny będzie nieczynny, w momencie obowiązywania już nowej stawki ścieki znowu będą 

przyjmowane z obowiązującą nową stawką. 

 

Radny Bartosz Jaworski zapytał o to czy została zachowana procedura określona w ustawie o 

zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i odprowadzanie ścieków, czy zostały zachowane terminy 

określone w przepisach prawnych, czy były prowadzone kalkulacje na podstawie, której 

obliczono stawkę 10 zł. 

 

Pani Kamila Zielińska, poinformowała, że, gdyby uwzględnić ładunek dowożonych ścieków 

BZ i HZ, które są w dowożonych ściekach to ta cena byłaby trzykrotnie większa, aby nie 

obciążać tak mieszkańców, kwota została wyśrodkowana i podniesiona o 8-9%, tak jak ścieki 

komunalne, na co uzyskaliśmy zgodę. Zwróciła uwagę na fakt, że w przypadku ścieków 

komunalnych, ta podwyżka będzie corocznie zmieniana, a tym przypadku, jeżeli uchwała 

zostanie dzisiaj podjęta, ta stawka będzie obowiązywała do momentu uchwalenia kolejnej 

stawki przez radnych. 

Radny Bartosz Jaworski dopytał ponownie o zachowanie procedur związanych z niniejszą 

uchwała 

Pani Kamila Zielińska, potwierdziła, że nie ma określonych procedur, jeżeli chodzi o 

dowożenie ścieków, na podstawie złożonego wniosku, po weryfikacji, musi zostać terminowo 

podjęta uchwała. 

 

Radny Tomasz Chmarzyński zapytał czy w przypadku podwyższonych BZ i HZ, stawka 10 zł 

pozostaje czy ulega zmianie, czy nie powinno być rozgraniczenia, ponieważ w przypadku 

podwyższonych tych parametrów koszt oczyszczenia jest dużo wyższy. 

 

Pani Kamila poinformowała, że nie ma takiej możliwości, gdyż oczyszczania musiałaby 

posiadać socjalne urządzenie do takich pomiarów. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia opłaty za ścieki dowożone wozami asenizacyjnymi do stacji zlewnej zlokalizowanej 

w Gminnej Oczyszczalni Ścieków ul. Boczna 13, 86 – 230 Lisewo. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek 

Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, 

Aleksandra Uchacz, Marcin Wysocki 

NIEOBECNI (3) 

Beata Brzozowska, Adam Wojnowski, Monika Zając 



 

 

Uchwała Nr XXXI/209/2021  w sprawie ustalenia opłaty za ścieki dowożone wozami 

asenizacyjnymi do stacji zlewnej zlokalizowanej w Gminnej Oczyszczalni Ścieków ul. 

Boczna 13, 86 – 230 Lisewo została podjęta jednogłośnie – załącznik nr 2. 

5. Sprawy bieżące i zakończenie Sesji. 

Radny Tomasz Chmarzyński złożył podziękowania dla druhów OSP z terenu gminy, którzy 

brali udział w akcji po nawałnicy, która niedawno przeszła przez teren gminy. Złożył prośbę, 

aby w miejscowości Lipienek rozpoczęto wykaszanie poboczy, wykorzystując sprzęt, który 

został zakupiony do takich celów.  

 Radny Bartosz Jaworski zwrócił uwagę na problem, który pojawia się podczas ulewnych 

deszcz przy ul. Toruńskiej, a dokładnie przy zabudowaniach, które są przy boisku 

wielofunkcyjnym, woda w trakcie ulewnych deszczy spływa do piwnic i garaży budynków 

które mieszczą się przy wspomnianym boisku. Problem się powtarza i będzie się powtarzać 

każdorazowo po każdym ulewnym deszczu, był zgłaszany kilkukrotnie. Pytanie do Pana 

Wójta czy zostaną podjęte działania w tym zakresie, w jakim czasie, poprosił o informacje 

zwrotna co do podjętych decyzji. 

 Radna Elżbieta Lewandowska zapytała czy i jaka pomoc została udzielona rodzinie, której 

podczas nawałnicy zerwało dach z domu. 

Wójt Jakub Kochowicz – udzielił odpowiedzi na zapytania radnych, informując, że koszenie 

poboczy trwa cały czas, na bieżąco, pozostały drogi boczne. Na ul. Toruńskiej i terenach 

zabudowanych przy boisku wielofunkcyjnym nie ma kanalizacji deszczowej, to powoduje 

zalania podczas ulew, na dzień dzisiejszy budowa kanalizacji deszczowej jest niemożliwa, 

ponieważ wiąże się z ogromnym kosztem, nie ma rowu melioracyjnego, jest to trudna sprawa, 

gdzie odprowadzać tą wodę, budowa kanalizacji wiązała by się z przebudową drogi 

powiatowej, dlatego problem nie został załatwiony do dnia dzisiejszego. Powiedział, że 

spróbuje przeanalizować sprawę, porozmawiać ze specjalistami, być może ktoś będzie miał 

jakieś inne rozwiązanie, pomysły. Udzielił odpowiedzi również na pytanie dotyczące rodziny, 

która ucierpiała podczas nawałnicy, informując, że był na miejscu, najważniejsze było to, aby 

zapewnić dach nad głową, takiej pomocy nie potrzebowały, dom został sprawdzony przez 

nadzór budowlany, czy nadaje się do zamieszkania, okazało się, że tak, część dachu została 

naprawiona przez mieszkańców, żaden wniosek nie wpłyną o udzielenie pomocy. 

Przewodniczący Rada Gminy 

Piotr Goliński  

 

                                                               Sekretarz obrad 

                                                Wiceprzewodnicząca Rady Anna Dulska 

 

Protokół sporządziła: Angelika Lewandowska 


